
Povratak starog fudbalskog vuka

Sinonim za dugo, uspešno trajanje, odlične rezultate, pre svega on je bio stručnjak stvaralac.

Vukašin Višnjevac, nezaboravno ime i prezime jugoslovenskog fudbala, trener po kome se pamte
fudbalski rukopisi, Mostara, Sarajeva, Ljubljane, Skoplja, , Prištine, Novog Sada, Nikšića, Zenice,
karijere Darka Pančeva, Safeta Sušića, Faruka Hadžibegića... i mnogih drugih, koji bi sasvim je sigurno
ostali nedorečeni da nisu izašli iz radionice velikog  maestra, koji je svaki “posao” pretvarao u uspeh.
Nažalost, nije stigao do klupe velikih (za Zvezdu sam navijao, Marakanu sanjao), ali je od većine onih
koji su trenirali Crvenu zvezdu, Partizan, Hajduk i Dinamo, mnogo više učinio i ostavio pokoljenjima.

Početkom septembra preuzeo je Leotar iz Trebinja. Gotovo zaboravljen, vaskrsnuo je u zavičaju
(Gacko) i odmah najavio revoluciju.

"Strahota je da Leotar ima 36 igrača. To nema ni Real Madrid. Moramo napraviti selekciju od 20-25
igrača, a ovi ostali neka idu svojim putem. Ovaj grad zaslužuje dobar klub. Leotar mora da se bori za
vrh, a ne za opstanak u Premijer ligi Bosne i Harcegovine – rekao je stari fudbalski vuk, pošto je
preuzeo dirigentsku palicu kluba sa Polica:

"Nedopustivo je da se Leotar bori za opstanak, najavljujem rad, disciplinu i mušku borbu. Želim da
Leotar bude ponos ovog lijepog grada. Ko se ovoga ne bude pridržavao vrata su mu otvorena. Osim
igračkih, od njih zahtijevam i ljudske kvalitete. Jedan loš čovjek može sve da upropasti, a takve ćemo
tjerati gvozdenom metlom".

Iskusni stručnjak, otkrio je da se teško odlučio da ponovo sedne na užarenu klupu, ali je prevagnula
molba prijatelja.

-Razlog zašto sam danas u Leotaru je vladika Grigorije. Rekao mi je u kakvoj se situaciji nalazi Leotar
ida mu treba pomoći.

Vukašin Višnjevac je trenirao Vojvodinu, Velež, Olimpiju, bio član stručnog štaba omladinaca
Jugoslavije, koji su bili evropski šampioni. Na klupi Leotara, bio je 1989. godine trenirao svoje
sadašnje pomoćnike Dragana Spaića i Veselina Klimovića.

"Nisam pratio fudbal u BiH. Nešto malo sam gledao Leotar, jer često boravim u Herceg Novom, ali o
ostatku lige ne znam mnogo. Radim na Fakultetu za fizičku kulturu, a imam i svoju privatnu fudbalsku
akademiju, gdje radim sa 60 dječaka, tako da sam do sada potpuno bio posvećen tome".


